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Onsdag d. 14. maj 2025 kl. 19:00-20:30 i bestyrelseslokalet 

 
Deltagere Lone, Robina, Luise, Lena, Lenni, Arne, Mogens, Simba og 

Liselotte. 

Ordstyrer Robina 
Afbud Anne 

Referent Liselotte 
Frugt Robina og Mogens 

 
1. 
 

Endelig godkendelse af dagsorden 

• Dagsorden godkendt 
 

 
2. 

Endelig godkendelse af referat 

• Referat godkendt på mail 
 

 
3. 

Varmemester 

• Asfaltering af brandvej på legepladssiden er afsluttet. 
Der er et par små skader som påtales ved 
afleveringsmødet.  
Lenni undersøger pris på at få lappet de to store huller 
ved indkørslen samt etablering af bump på vejen 
mellem Egevolden og parkeringspladserne. 

• Der er penge på budgettet til at male syklubben. Lenni 
sætter arbejdet i gang. 

• Branddøre til toiletterne i boligerne: udgiften påhviler 
afdelingen. Dørene udskiftes løbende og de nuværende 
gemmes.  

• Der vil fremover være ”nultolerance” overfor beboere, 
som har en grov og/eller nedværdigende adfærd 
overfor medarbejderne. Man er altid velkommen til at 
henvende sig til driften, men det skal foregå i en 
ordentlig og samarbejdsfremmende tone.  

• Driften er i dialog med de tilknyttede håndværkere og 
beder dem være opmærksomme på, om opkald fra 
beboere aften og weekend er akut eller kan vente til først 
kommende hverdag. 

• Der bestilles service på affaldscontainerne. 
• Økonomi: 37,3% tilbage. 

 
 

4. 
Formanden 

• Hvidovrenettet status: 12/6 kl. 16.00 - 19.00 i 
Beboercafeen. 
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• Status skiltning: QPark er fortsat bagud med de nye 
skilte. 

• Årshjul: er stadig i proces. 

• Budgetmøde er flyttet til d. 24/9 2025 kl. 17.00. 
• Julefrokost: Lone undersøger Engtoftegård i 

Brøndbyskoven. 
 

 
5. 

Økonomi/ Robina og Lone 

• Intet til dette punkt 
 

 
6. 

Mails til bestyrelsen 
• Plads til elbiler: en beboer oplever at der har været brugt 

p-pladser til opbevaring af affald osv. Bestyrelsen og 
driften er opmærksomme på problematikken. Der bliver 
åbnet for de sidste lade standere i denne række. 

• Affaldscontainere: problemer med at åbne og lukke 
lågene på restaffaldscontainerne. Driften har taget 
kontakt til Hvidovre Kommune og er i dialog med 
beboeren. 

 
 

7. 
Evt. 

• Blomster ved nr. 2 – 12. Bestyrelsen afventer om nogle 
beboere har meldt sig og kan hjælpe med opgaven. 
Opslaget bliver lagt på afdelingens Facebook side. 
Hvis ingen frivillige melder sig, vil driften overtage dele 
af beplantningen. 

•  
 
Kommende 
møder 

 

 
Bestyrelsesmøder: 12/6, 13/8, 10/9, 8/10, 12/11 og 11/12 
Afdelingsmøde: 6/11 
Repræsentantskabsmøde: 27/11 
Afdelingstjek: 12/6 kl. 17.00 
Budgetmøde: 24/9 kl. 17.00 
Statusmøde med klubberne: 25/9 
Julefrokost: 28/11 
 

 


